
Referat generalforsamling 19. februar 
2019 
 
Dagsorden : 

1. Valg af dirigent. 
2. Valg af referent. 
3. Formandens beretning af det forløbne år 
4. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse/budget 
5. Fastsættelse af kontingent 
6. Behandling af indkomne forslag 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
8. Valg af suppleanter 
9. Valg af revisor.  
10. Eventuelt 

Til stede var: 
Rasmus Priess (formand) 
Steven Turrell (Bestyrelsesmedlem) 
Anette Hoeve  (Bestyrelsesmedlem) 
Jane Madsen (Bestyrelsesmedlem) 
Flemming Hjorth Andersen (Bestyrelsesmedlem) 
Bent Madsen (Kasserer) 
Christian Frederiksen 
Niels Nygaard 
Vibeke Zink 
Martha Berdiin 
Rasmus Gregersen 
Mette Snedker Madsen 
Gitte Elgaard 
Thomas Paulsen 
 
Referat : 
 

1. Dirigent: Martha Berdiin. 
Dirigenten konstaterede at indkaldelsen til generalforsamling er udsendt rettidigt ift. 
foreningens vedtægter. 

2. Referent: Flemming Hjorth Andersen 
3. Formandens beretning for 2019 fremlagt: 

Der er på nuværende tidspunkt ca 220 spillere, fordelt på 13 hold. 
Der har igen været mange aktiviteter i år, bla. DGI-aktiviteter i form af trænerkurser, 
trænerkurser for ungdom, samt dommerkursus. 



Årets Håndboldskole løb igen af stablen i efteråret 2018 med glade håndbold børn, 
Håndboldskolen fortsætter med fuld fart i 2019, nye kræfter er kommet til i 
planlægningen af håndboldskolen (Jane Madsen). 
Der blev for andet år afholdt juleafslutning på tværs af holdene, med fællesspisning 
og "skumbold" på tværs af årgange. Endnu en stor succes. 
Der blev også afholdt 2 Sponsor Dage med speak, indløb med lys og røg-effekter 
samt sponsorpræmier fra Djurslands Bank, Sportmaster og Netto. 
Bestyrelsen besluttede i 2018 at droppe vores årlige juleskrab som normalt dækker 
bus og holdgebyr ifm. Gråsten stævnet. Gråsten ok cup gentager vi igen fra 
Skødstrup Håndbold med 7 stærke hold. 
Vi har afholdt JHF U6 og U8 stævne med fin opbakning fra trænere og forældre. 
Århus Håndbold har vi stadig godt samarbejde med. 
Bestyrelsen har arbejdet med, og gør det stadig, at få defineret og beskrevet 
arbejdsopgaver både i og uden for bestyrelsen, for at lette arbejdet og gøre det 
lettere for nye medlemmer/hjælpere at overtage. 
Bestyrelsesmedlem Anette Hove stopper i år. 
Vores mangeårige kasserer Bent Vester stopper i år, og Martha Berdiin starter som 
ny kasserer. 
Til slut takkede formanden Bent Vester og Anette Hove, hhv. afgående kasserer og 
bestyrelsesmedlem, for deres arbejde. Begge blev anerkendt med en fin kurv fra AH 
Vine. 

a. Formandens beretning blev godkendt. 
4. Fremlæggelse af årsregnskab og budget. 

a. Årsregnskabet for 2018 er godkendt og underskrevet af bestyrelsen. 
Resultatet for år 2018 er et overskud på kr. 40.886,- 
Klubbens egenkapital er kr. 273.637,- 
Blandt årsagerne til det relativt store overskud i 2018 er et stort sponsorat fra 
Nordea Fonden samt udbetaling fra DGI’s foreningspulje. Sponsorat fra 
Nordea Fonden (kr. 40.000) er søgt og anvendes til harpiksfjerner og 
foreningsudviklende aktiviteter. Udbetaling fra Foreningspuljen er søgt og 
anvendes til træneruddannelse. 

b. Regnskabet for 2018 blev godkendt af generalforsamlingen 
c. Budget 2019 fremlagt. Der budgetteres med væsentligt færre sponsorater end 

i 2018, men resultatet er alligevel positivt med ca. kr. 5.000,- 
d. Budget 2019 blev godkendt. 

5. Kontingentsatser 2019/2020. 
Eftersom juleskrab ikke gennemføres, har Bestyrelsen forinden generalforsamlingen 
foreslået en lille kontingentstigning for at kompensere for den manglende indkomst: 

a. Spillere t.o.m. U9: kr. 750,- årligt 
b. Håndboldfitness kr. 490,- årligt 
c. Øvrige: kr. 1200,- årligt 
d. Beløbene er inkl. hovedforeningskontingent. 
e. På generalforsamling blev dog foreslået at fastholde nuværende satser, 

begrundet i den store egenkapital (foreningen er ikke sat i verden for at tjene 
penge) og fordi budgettet for 2019 går i et lille plus selv uden juleskrab. 



f. Det blev ved afstemning, med stor enighed, vedtaget at bevare de 
nuværende kontingentsatser, dvs. ingen ændringer i forhold til sidste sæson. 

6. Behandling af indkomne forslag: Ingen forslag. 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

Følgende har på forhånd meldt sig som kandidater til bestyrelsen: 
a. Christian Frederiksen 
b. Christa Svendsen (ikke til stede, har skriftligt tilkendegivet at hun accepterer 

medlemskab i bestyrelsen) 
c. Casper Holm Rasmussen (ikke til stede) 
d. Lasse Lajer (ikke til stede, har skriftligt tilkendegivet at han accepterer 

medlemskab i bestyrelsen) 
e. Martha Berdiin. 
f. Følgende blev valgt til bestyrelsen: 

i. Christa Svendsen 
ii. Christian Frederiksen 
iii. Lasse Lajer 
iv. Flemming Hjorth Andersen (genvalg) 
v. Rasmus Priess (genvalg) 

vi. Martha Berdiin (kasserer) 
8. Valg af suppleanter: 

a. Jane Madsen (fortsætter, ikke på valg) 
b. Gitte Elgaard blev valgt som suppleant.  

9. Valg af revisor. 
Den nuværende revisor Gert Madsen ønsker at fratræde som revisor, derfor skal der 
vælges en ny. Revisor må ikke være et medlem af bestyrelsen. 

a. Mette Snedker Madsen foreslår hendes mand Jesper Madsen. 
i. Det blev vedtaget at overdrage ansvaret som revisor til Jesper 

Madsen. 
10. Eventuelt 

a. Mette U8P: Vil gerne arrangere noget fællesspisning efter træning eller andet 
socialt arrangement. 
Forslag om at klubben kan afsætte f.eks. kr. 50,- pr. spiller til sociale 
arrangementer, som trænerne selv kan råde over. Socialt arrangement kunne 
f.eks. være overnatning i hallen, fællesspisning eller lignende. 
Der er til generalforsamling umiddelbart enighed om at det er en god idé at 
støtte det sociale. Bestyrelsen tager det op på førstkommende møde, og 
sætter rammerne for hvordan det kan gøres. 

b. Gitte Elkær, mor til Andrea U12P: 
Spørgsmål om vi kan hjælpe cafeen med at gøre det mere “lækkert” for 
brugerne. 
Svar: Nej desværre, det har vi som klub ikke indflydelse på, det er Fonden der 
står for det. 
Rasmus Priess vil gerne tage forespørgslen med videre til hovedbestyrelsen. 

c. Spørgsmål vedr. Gråsten Cup, om det er fast at klubben deltager hvert år. 
Svar: Klubben deltager i Gråsten Cup igen i 2019, men det er ikke en “fast” 



begivenhed som sådan. Deltagerantallet til stævnet er desværre faldende så 
efter dette års Gråsten Cup vil vi evaluere om deltagelsen skal fortsætte 


